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USVOJEN I OVJEREN 
 
Zapisnik ČETVRTE REDOVITE SJEDNICE FAKULTETSKOG VIJEĆA KBF-a SVEUČILIŠTA U SPLITU 
održane 20. siječnja 2022. god. poslan je 02. veljače 2022. god. Članovima FV-a za usvajanje 
i ovjeru na Petoj redovitoj sjednici FV-a u ak. god. 2021./2022., koja je održana 10. veljače 
2022. 

 
ZAPISNIK ČETVRTE REDOVITE SJEDNICE FAKULTETSKOGA VIJEĆA KBF-a 

SVEUČILIŠTA U SPLITU u ak. god. 2021./2022., 
 
održane u četvrtak, 20. siječnja  2022., u velikoj dvorani KBF-a, s početkom u 15.00 sati. 
 

Prisutni: prof. dr. sc. Mladen Parlov, dekan; izv. prof. dr. sc. Josip Dukić, prodekan za 
znanost; doc. dr. sc. Ante Akrap, prodekan za nastavu; prof. dr. sc. Ante Mateljan, prof. dr. sc. 
Marinko Vidović, prof. dr. sc. Ante Vučković, prof. dr. sc. Anđelko Domazet, prof. dr. sc. 
Jadranka Garmaz, prof. dr. sc. Ivan Bodrožić, prof. dr. sc. Alojzije Čondić, doc. dr. sc. Šimun 
Bilokapić, doc. dr. sc. Domagoj Runje, doc. dr. sc. Ivan Macut, doc. dr. sc. Mihael Prović, doc. 
dr. sc. Emanuel Petrov, dr. sc. Boris Vidović, mr. sc. Jenko Bulić, Marko Plejić, predsjednik SZ-
a, Valentino Radaš, predstavnik studenata, Petra Seretnik, predstavnica studenata, Ana Peroš, 
predstavnica studenata PDS-a, Vedran Skender, zamjenik predstavnice službenika i 
namještenika, Ante Jukić, glavni tajnik fakulteta i zapisničar na sjednici. 
 

Odsutni: prof. dr. sc. Josip Mužić, prof. dr. sc. Ivica Žižić, izv. prof. dr. sc. Marijo 
Volarević, doc. dr. sc. Željko Tolić, doc. dr. sc. Edvard Punda, doc. dr. sc. Miljenka Grgić, te 
Lorena Lalić, predstavnica studenata. Isti su se ispričali za svoj nedolazak. 
 

Na samom početku sjednice dekan je predložio članovima FV-a izmjenu Dnevnog 
reda, odnosno da se točka 3.b) „Vanjska suradnja“ skine s dnevnog reda te umjesto 
navedene točke u dnevni red unese   „Prijedlog promjene studijskog programa - suspenzija 
predmeta Zborno pjevanje (KBF: 643)“.  

Točka 4. „Imenovanje v.d. pročelnika Katedre Kanonskog prava“ skida se s Dnevnog 
reda, te će se prethodno izmijeniti Pravilnik o radu katedri nakon čega će biti raspisan novi 
interni natječaj. 

Na prijedlog dekana Fakultetsko vijeće je jednoglasno usvojilo izmijenjeni Dnevni red, 
predložen u Pozivu na četvrtu redovitu sjednicu Fakultetskoga vijeća u ak. god. 2021./2022., 
KLASA: 003-08/22-06/0001, URBROJ: 2181-203-01-01-22-0001 od 12. siječnja 2022. s gore 
predloženim i prethodno navedenim izmjenama dekana. 
   
Usvojeni Dnevni red: 
 

1. Ovjera zapisnika Treće redovite sjednice FV-a, održane 9. prosinca 2021.  

2. Studenti  

3. Profesori  

a. Imenovanje mentora/tutora  
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b. Prijedlog promjene studijskog programa – suspenzija predmeta Zborno 
pjevanje (KBF: 643) 

4. Usvajanje pravilnika o stegovnoj odgovornosti zaposlenika KBF-a  

5. Plan rada istraživačkog centra „Hieronymianum" za 2022. godinu  

6. Izvješće voditeljice službe za znanstveno-istraživačke projekte  

7. Imenovanje uredničkog vijeća „Službe Božje"  

8. Razno  

a. Izvješće sa sjednice senata  

b. Nabava literature 

c. Tema sljedećeg simpozija KBF-a  

  
 

1. Usvajanje zapisnika Treće  redovite sjednice FV-a 
 

Dekan je napomenuo članovima FV-a da je među materijalima za sjednicu i Zapisnik 
sa treće redovite sjednice u ak. god. 2021./2022. održane 09. prosinca 2021. 

 
Članovi FV na prijedlog dekana jednoglasno su  usvojili zapisnik Treće redovite 

sjednice u ak. god. 2021./2022.  održane  09. prosinca 2021.  
 
 

2. Studenti 
 
 Prodekan za nastavu, doc. dr. sc. Ante Akrap upoznao je članove FV-a sa molbama 
studentica Ivane Marinović, Anđele Teklić, i Lucije Brešković te studenta Roberta Maretića koji 
od Fakultetskog vijeća traže da im zbog razloga koji su naveli u molbi udovolji zahtjevu te ih se 
oslobodi plaćanja dijela participacije troškova studija u ak. god. 2021./2022. 
 Prof. dr. sc. Marinko Vidović je istaknuo da ovakvom praksom ni drugim studentima 
Fakultet nema pravo naplaćivati participaciju u troškovima studija. Dekan, prof. dr. sc. Mladen 
Parlov i prodekan za znanost, izv. prof. dr. sc. Josip Dukić su naglasili kako Uprava fakulteta 
svaku takvu molbu razmotri zasebno prije nego je predloži Fakultetskom vijeću, te da to nije 
praksa nego se u obzir uzimaju konkretne okolnosti koje se odnose na svakog studenta koji 
podnese takvu molbu. 
  

Na prijedlog dekana, zbog razloga navedenih u molbi studentice Ivane Marinović 
Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo slijedeću  
 

ODLUKU 
 
Usvaja se molba studentice Ivane Marinović te se ista oslobađa plaćanje dvije trećine (2/3) 
participacije troškova studija u ak. god. 2021./2022. 
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Na prijedlog dekana, zbog razloga navedenih u molbi studentice Anđele Tekilć, 
Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo slijedeću  
 

ODLUKU 
 
Usvaja se molba studentice Anđele Teklić te se ista oslobađa plaćanje dvije trećine (2/3) 
participacije troškova studija u ak. god. 2021./2022. 
 

Na prijedlog dekana, zbog razloga navedenih u molbi studentice Lucije Brešković, 
Fakultetsko vijeće je s devetnaest (19) glasova ZA i tri (3) SUZDRŽANA donijelo slijedeću  
 

ODLUKU 
 
Usvaja se molba studentice Lucije Brešković te se ista oslobađa plaćanje dvije trećine (2/3) 
participacije troškova studija u ak. god. 2021./2022. 
 
Na prijedlog dekana, zbog razloga navedenih u molbi studenta Roberta Maretića, Fakultetsko 
vijeće jednoglasno je donijelo slijedeću  
 

ODLUKU 
 
Usvaja se molba studenta Roberta Maretića te se isti oslobađa plaćanje dvije trećine (2/3) 
participacije u troškovima studiranja u ak. god. 2021./2022. 
 
 

3. Profesori 
 

a) Imenovanje mentora/tutora 
 
 Dekan fakulteta, prof dr. sc. Mladen Parlov istaknuo je da je nakon stupanja na snagu  
Pravilnika o ocjenjivanju rada asistenata, poslijedoktoranada i mentora, člankom 3. st. 1. 
navedenog Pravilnika propisano da je potrebno asistentima imenovati mentore/tutore. O 
navedenom je preko tajništva obavijestio pročelnike katedri na kojima su u suradnička zvanja 
zaposleni asistenti te zatražio da predlože mentore/tutore. 

 
I. 

 
 Na prijedlog Katedre Svetog pisma Novog zavjeta, Fakultetsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  
 

ODLUKU 
 
Prof. dr. sc. Marinko Vidović imenuje se mentorom/tutorom asistentu mr. sc. Ivanu Lovriću. 
 

II. 
Na prijedlog Katedre Liturgike, Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo  
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ODLUKU 
 
Prof. dr. sc. Ivica Žižić imenuje se mentorom/tutorom asistentu mo. Ivanu Lovriću. 
 

III. 
Na prijedlog Katedre Moralnog bogoslovlja, Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

ODLUKU 
 
Izv. prof. dr. sc. Marijo Volarević imenuje se mentorom/tutorom asistentu mr. sc. Šimunu 
Markulinu. 
 

IV. 
Na prijedlog Katedre filozofije, Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

ODLUKU 
 
Prof. dr. sc. Ante Vučković imenuje se mentorom/tutorom asistentu mr. sc. Franji 
Frankopanu Veliću. 

 
V. 

Zbog povlačenja prethodno predložene točke 4. Dnevnog reda o imenovanju v.d. pročelnika 
Katedre Kanonskog prava, Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

ODLUKU 
 

Odgađa se imenovanje mentora/tutora za asistenta mr. sc. Antu Raku na katedri Kanonskog 
prava. 
 
 

b) Prijedlog promjene studijskog programa – suspenzija predmeta “Zborno 
pjevanje” (KBF: 643) 

  
Dekan je izvijestio članove FV-a o dopisu sa sjednice Katedre liturgike od 10. prosinca 

2021. kojim se traži promjena studijskog programa čime bi predmet „Zborno pjevanje“ bio 
suspendiran. U obrazloženju je navedeno da je predmet gotovo u cijelosti praktične naravi, te 
da u trenutnim pandemijskim okolnostima uzrokovanim virusom COVID-19 izvođenje 
praktičnog dijela nastave nije moguće. 
 Slijedom navedenog, Fakultetsko vijeće Katoličkog bogoslovnog fakulteta Sveučilišta u 
Splitu, jednoglasno je donijelo slijedeću  
 

ODLUKU 
 

da se suspendira izborni predmet „Zborno pjevanje“ (KBF: 643) za ljetni semestar ak. god. 
2021./2022. 
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4. Usvajanje Pravilnika o stegovnoj odgovornosti zaposlenika KBF-a 

 Na početku izlaganja dekan je podsjetio članove FV-a da se na nacrtu pravilnika radi 
već duže vrijeme. Povjerenstvo za izradu statuta i pravilnika KBF-a je radilo na izradi nacrta. 
Nacrt je dostavljen glavnom tajniku fakulteta, te je uz određene korekcije i uz suglasnost 
Povjerenstva konačan tekst pravilnika dostavljen Fakultetskom vijeću na uvid. 

Doc. dr. sc. Emanuel Petrov naglasio je kako smatra da ovakav pravilnik nije potreban 
jer su protupravne radnje i mjere koje sam Pravilnik propisuje već regulirane višim pravnim 
aktima, te je predložio da se kao takav ne usvoji. 

Prof. dr. sc. Marinko Vidović je istaknuo da je i sam kao član povjerenstva radio na 
nacrtu teksta te da je Pravilnik, iako u nekim stvarima preopširan, ipak kvalitetan i dobar te će 
kao takav koristiti Fakultetu u rješavanju određenih problema. 

Nakon kratke rasprave, na prijedlog dekana sa devetnaest (19) glasova ZA i tri (3) 
PROTIV donesena je slijedeća 

ODLUKA 

usvaja se Pravilnik o stegovnoj odgovornosti zaposlenika Katoličkog bogoslovnog fakulteta 
Sveučilišta u Splitu. 

 

5. Plan rada istraživačkog centra „Hieronymianum" za 2022. godinu  

Na temelju članka 10. st. 2. i st. 3.  Pravilnika o ustroju i radu fakultetskog istraživačkog 
centra za proučavanje života i djela svetog Jeronima „Hieronymianum" voditelj Centra, prof. 
dr. sc. Ivan Bodrožić, Fakultetskom vijeću je dostavio Izvješće o radu istraživačkog centra 
„Hieronymianum" za 2021., te plan rada za 2022. godinu.  

Na temelju navedenog, Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo 
 

ODLUKU 

Usvaja se Izvješće o radu istraživačkog centra „Hieronymianum" za 2021. te plan rada za 
2022. godinu.  

 

6. Izvješće voditeljice službe za znanstveno istraživačke projekte 

 Dekan je izvijestio članove FV-a sa Izvješćem o radu za 2021. godinu, voditeljice Službe 
za znanstveno istraživačke projekte. Naglasio je da je ostvaren značajan prihod sredstava te je 
potakao ostale profesore da pokrenu projekte koji bi Fakultetu bili od većeg značaja.  

Prof. dr. sc. Alojzije Čondić istaknuo je da bi se za navedeno aktivnije trebalo uključiti i 
Povjerenstvo za znanstvene projekte i znanstvenu djelatnost jer ni jedan od projekata iz 
Izvješća nije od kapitalnog značaja za Fakultet. Usporedio je projekte drugih institucija, koje 
su, prvenstveno apliciranjem na projekte financirane iz EU fondova, uprihodili značajna 
sredstva.  Naglasio je da bi dekan trebao potaknuti profesore te ih uputiti i dati im smjernice 
na koji način aplicirati i pokretati projekte koji bi za instituciju bili od kapitalnog značaja.  
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Prof. dr. sc. Mladen Parlov istakao je da je Doris Žuro, mag. soc., zaposlena na radnom 
mjestu voditeljice Službe, kao podrška na usluzi profesorima te ih redovito obavještava o 
raspisanim natječajima. Složio se sa sugestijom prof. dr. sc. Alojzija Čondića te je obavijesti 
članove FV-a da će ubuduće organizirati sastanke na kojima bi se profesorima dale smjernice 
na koji način pristupiti pripremi projekata. 

Prodekan za znanost, izv. prof. dr. sc. Josip Dukić naglasio je da je osnivanjem Službe 
za znanstveno istraživačke projekte ostvaren pomak u pogledu realiziranih projekata, te 
ukazao da postoji još puno prostora za napredak u tom pogledu. 

Nakon rasprave, Fakultetsko vijeće jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

Usvaja se Izvještaj o radu za 2021. godinu Službe za znanstveno istraživačke projekte. 

 

7. Imenovanje Uredničkog vijeća časopisa “Služba Božja” 

Dekan fakulteta, prof. dr. sc. Mladen Parlov izvijestio je članove FV-a da je nakon izbora 
glavnim urednikom časopisa „Služba Božja“, dr. sc. Domagoj Volarević predložio Fakultetskom 
vijeću članove Uredničkog vijeća. 

Doc. dr. sc. Ivan Macut, prethodni urednik časopisa referirao se na predložene članove 
Uredničkog vijeća. Naime,  člankom 3. st. 3. Ugovora o statusu časopisa „Služba Božja“ i 
izdavačkoj djelatnosti „Službe Božje“ propisano je da članovi Uredničkog vijeća moraju biti u 
znanstveno zvanju iz polja teologije ili srodnih znanosti, te kako pojedini predloženi kandidati 
ne ostvaruju navedeni uvjet.  

 Dekan je istakao da je dr. sc. Domagoj Volarević za članove predložio kandidate za koje 
je smatrao da bi svojim radom bili podrška u radu i izdavačkoj djelatnosti časopisa, te ljude 
koji su istaknuli da će biti podrška glavnom uredniku u ostvarenju navedenih ciljeva. 

Prof. dr. sc. Anđelko Domazet je naglasio da predloženi članovi i bez izbora u Uredničko 
vijeće mogu biti podrška, ali da predloženi članovi Uredničkog vijeća ipak trebaju ispunjavati 
uvjete propisane Ugovorom. 

Prof. dr. sc. Ante Mateljan i prof. dr. sc. Ivan Bodrožić naglasili su da prilikom kategorizacije 
časopisa, Nacionalno vijeće za znanost prilikom određivanja kriterija kategorizacije časopisa 
kao znanstvenog, u obzir uzima i činjenicu da li su članovi Uredničkog vijeća časopisa u 
znanstvenom zvanju, te bi činjenica da izabrani članovi ne ispunjavaju navedeni uvjet, časopis 
mogla svrstati u nižu kategoriju. 

Nakon rasprave dekan fakulteta, prof. dr. sc. Mladen Parlov povukao je točku dnevnog 
reda, te je zaključeno da glavni urednik predloži nove kandidate za članove Uredničkog vijeća 
koji ispunjavaju uvjet propisan člankom 3. st. 3. Ugovora o statusu časopisa „Služba Božja“ i 
izdavačkoj djelatnosti „Službe Božje“. 

 
8. Razno 



a.    Izvje§€e sa sjednice senata

Dekan je izvijestio €lanove fakulteta da su u proteklom razdoblju odrzane dvije sjednice
Senata Sveu€ili§ta u Splitu.   Na 57. sjednici Senata, za voditelja Centra za hrvatske, mleta6ke i

osmanske studije sveu€ilista  u  splitu  izabran  prof.  dr.  sc.                                   dok je za zamjenika

voditelja Centra izabran prof. dr. sc.

Na  58.  sjednici  Senata  prihva€eno je  lzvjes¢e  Povjerenstva  za  prikupljanje  prijedloga
kandidata  za  izbor rektora  Sveu€ilista  u  Splitu  za  mandatno razdoblje  od  01.  Iistopada  2022.
do  30.  rujna  2026.  godine.  Izvjes6em  je  utvrdeno  da  je  do  propisanog  roka  za  podnosenje
kandidature 29. prosinca 2021. godine, kandidaturu podnio samo jedan  kandidat, prof. dr. sc.

b.    Nabava literature

Dekan fakulteta,  prof.  dr.  sc.  Mladen  Parlov zamolio je  pro€elnike  katedri da  dostave

dopis  koji  bi  sadrzavao  popis  literature  koji  bi  bilo  potrebno  nabaviti  za  knjiznicu  fakulteta.
Naglasio je da je iznos koji se planira utrositi za navedeno cca  10.000 EUR.

c.    Tema sljede€eg simpozija

Dekan je podsjetio 6Ianove FV-a s predstoje6im simpozijem  KBF-a, koji Ce se odrzati
21. ozujka 2022. te ih je zamolio da do kraja sije€nja dostave prijedloge za temu sljede€eg
simpozija  KBF-a.

Sjednica  Fvje zavrsila u   15.50  sati molitvom.

Zapjsnj€ar:                                            `.,;z:fir+i

Ante Juki6,  mag.  iur.
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Dekan:

prof. dr. sc.  Mladen  Parlov
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Zapisnik €ErvRTE  REDOVITE SJEDNICE  FAKULTETSKOG VIJECA I(BF-a SVEu€lLI§TA  U  SPLITU

odrzane  20.  sije€nja  2022.  usvojen  i  ovjeren  na  Petoj  redovitoj  sjednici  FV-a  u  ak.  god.
2021./Z022., koja je odrzana 10. velja€e 2022.
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